

註冊組公告

Announcement of the Division of Registrar

- 自 8 月 11 日起行政大樓進行微解封，上班時間開放**行政大樓「前門」**通行，為單一出入口，**操作投幣機**或至**註冊組洽公**前，請務必配合以下防疫措施：

The Administration Building will terminate its lockdown in certain areas since Aug. 11. Tentatively designated as the only entrance and exit, **the FRONT DOOR of the Administration Building** will be open during office hours. Please take the following preventive measures before you **use the document vending machine** or **deal with matters at the Division of Registrar**:

1. 請配戴**口罩**。 Please wear a **mask**.
2. 落實**實聯制掃描 QRcode**。
Scan the QRcode to leave a **contact-tracing record**.
3. 配合**體溫量測(識別貼紙)**。
Have your temperature taken (an **identifying sticker** is applied).
4. **酒精消毒**。 Sterilize your hands with **alcohol**.
5. 排隊時請保持 1.5 公尺之社交距離，請勿逗留、避免交談。

Keep a social distance of 1.5 meter from each other when staying in a line. Do not linger on the spot. Avoid talking to each other, please.

國立中央大學



場所代碼：1002 0047 3318 728

- 投幣機開放時間：

星期一～五，8:30-17:00，其他時間均不受理

Service time for the document vending machine: **08:30-17:00**, Monday to Friday.

The machine is out of service outside the service time.

- 註冊組洽公時間：

星期一～五，08:30-12:00，13:00-17:00，其他時間均不受理

Service time for the Division of Registrar: **08:30-12:00 & 13:00-17:00**, Monday to Friday.

The division is closed outside the service time.

- **全校共同暑休日：8 月 13 日(五)、8 月 20 日(五)及 9 月 3 日(五)亦不受理。**

Public holidays: 13 August, 20 August, 3 September 2021.